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Protokół Nr XLIV/14 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 12 września 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak o godzinie 11:10 otworzył  

XLIV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Robert Biskupiak, Iwona Reinholz-Cynajek. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Poza tym w posiedzeniu uczestniczyli: Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego Jerzy Kado, Członek Zarządu Powiatu w Pile Stefan Piechocki, Radni Rady 

Powiatu w Pile Stanisław Jendrzejewski i Kazimierz Wasiak, Zastępca Burmistrza Łobżenicy 

Tadeusz Perliński, Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska, Dyrektorzy Gminnych 

Jednostek Organizacyjnych: Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy 

Marek Połczyński, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł Berdnt, a także 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska, sołtysi, 

mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 

W dalszej części Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania 

jednogłośnie przyjęła protokół Nr XLIII/14 z obrad sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy  

w dniu 27 czerwca 2014 r. 

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XLIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  
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Przedstawił wniosek pana Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie: Udzielenia dotacji w 2014 roku na remont zabytków: Kościoła p.w. św. 

Trójcy w Łobżenicy, Gmina Łobżenica.  

Wniosek stanowi załącznik numer 4 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie: Udzielenia dotacji w 2014 roku na remont zabytków: Kościoła p.w. św. Trójcy  

w Łobżenicy, Gmina Łobżenica (punkt piętnasty). 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak  

Poddał pod głosowanie porządek obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy wraz  

z wprowadzonymi zmianami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

w następującym brzmieniu: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Rozpatrzenie informacji z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2014 roku. 

7. Przyjęcie informacji Burmistrza o realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych 

oraz o wydanych zarządzeniach w I półroczu 2014 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2014-2024.  

9. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok.  
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Łobżenica.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zbycia 

nieruchomości położonej przy ul. Sportowej 28 w Łobżenicy.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej przyjęcia zmian w Statucie 

Związku Gmin Krajny z siedzibą w Złotowie.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin Krajny z siedzibą 

w Złotowie.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin Krajny z siedzibą 

w Złotowie.  

15. Rozpatrzenie uchwały w sprawie: Udzielenia dotacji w 2014 roku na remont 

zabytków: Kościoła p.w. św. Trójcy w Łobżenicy, Gmina Łobżenica.  

16. Przyjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz warunków zwolnienia od opłat. 

17. Rozpatrzenie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi dotyczącej realizacji 

remontu drogi Izdebki-Ferdynandowo. 

18. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Zastępcę Burmistrza Łobżenicy Tadeusza Perlińskiego o złożenie sprawozdania  

z realizacji zadań Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że pan Eugeniusz Cerlak jest nieobecny na sesji z powodu udziału  

w konwencie wójtów i burmistrzów.  

Złożył podziękowania wszystkim osobom, które przyczyniły się do zorganizowania dożynek 

gminnych w Kościerzynie Małym. Podkreślił, że wzięli w nich udział przedstawiciele  

21 sołectw. Docenił wkład włożony w przygotowanie wieńców oraz korowodu dożynkowego. 

Zastępca Burmistrza poinformował, że w bieżącym tygodniu w Łobżenicy odbywa się  

I Samorządowy Tydzień Kultury Krajeńskiej. Otwarcie imprezy nastąpiło w dniu 8 września 

br. Pan Tadeusz Perliński wysoko ocenił wykład pana doktora Romana Chwaliszewskiego 
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oraz pani profesor Jowity Kęcińskiej-Kaczmarek. Powiedział, że w ramach imprezy odbyła 

się promocja następujących jednostek samorządu terytorialnego: Powiat Pilski, Powiat 

Nakielski, Miasto Piła, Powiat Złotowski, Gmina Miasteczko Krajeńskie. W dniu jutrzejszym 

nastąpi prezentacja Gminy Łobżenica. Dodał, że warto promować kulturę Krajny. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił, że został wysłany „wniosek do 

Wielkopolskich Zakładów Gazowniczych o przyłączenie gazu dla Górki Klasztornej  

i Wiktorówka”.  

Powiedział, że na stanowisku podinspektora do spraw zamówień publicznych i inwestycji  

w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica został zatrudniony pan Sławomir Świeczkowski. 

Poinformował, że w Gródku Krajeńskim odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa, Rozwoju 

Obszarów Wiejskich i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Pile. Ponadto w dniu 2 września 

br. odbyło się spotkanie władz Gminy z sołtysami poświęcone funduszowi sołeckiemu. 

W kolejnej części wypowiedzi Zastępca Burmistrza Łobżenicy oświadczył, że przetarg na 

wykonanie przebudowy drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Witrogoszcz 

Kolonia wygrała firma pana Romana Jopka. Cena wybranej oferty to 130 480,06 zł brutto. 

Został również rozstrzygnięty przetarg na zakup kruszywa i żużlu, z przeznaczeniem na drogi 

gminne. Wybrano ofertę firmy pana Szylinga na kwotę 109 088,09 zł brutto. Sołtysi zostaną 

poinformowani o terminie dostawy materiału. Przetarg na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów, ogłoszony przez Związek Gmin Krajny, wygrał Miejski Zakład Usług 

Komunalnych w Złotowie. Zaoferowana cena wyniosła 22 575 998,59 zł. 

Oznajmił, że pan Burmistrz wystąpił Urzędu Marszałkowskiego o wydzierżawienie pięciu 

jezior: Trzebońskiego Dużego, Trzebońskiego Małego, Luchowskiego, Liszkowskiego oraz 

Topola.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że zostały zawarte akty notarialne sprzedaży 

działek na rzecz pana Przemysława Szalskiego oraz pana Michała Maciejewskiego. 

Ponadto zostały przeznaczone do zbycia: 

- dwa mieszkania na Placu Wolności w Łobżenicy, 

- lokal mieszkalny na ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy, 

- lokal w Ferdynandowie, 

- cztery mieszkania na ul. Sportowej w Łobżenicy, 

- dwa lokale mieszkalne w Dźwiersznie Wielkim. 

Kończąc swoją wypowiedź Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że w dniu 

wczorajszym odbyła się debata zorganizowana przez Gminną Komisję ds. Rozwiązywania 



 5 

Problemów Alkoholowych. Według pana Tadeusza Perlińskiego była to najlepsza debata 

poświęcona tematyce alkoholowej, w której uczestniczył. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

przedstawione przez Zastępcę Burmistrza Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 5 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jerzy Kado 

Podziękował za otrzymane zaproszenia na sesje Rady Miejskiej. Przypomniał, że w czasie 

obecnej kadencji Gmina Łobżenica otrzymała dodatkowe wsparcie na modernizację dróg  

z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Powiedział, że podejmuje działania na rzecz 

powstania obwodnicy Łobżenicy.  

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego wyraził zadowolenie  

z możliwości udziału w obchodach 700-lecia Łobżenicy. Życzył osobom obecnym na sesji 

sukcesu w nadchodzących wyborach samorządowych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Podziękował panu Jerzemu Kado za działania podejmowane na rzecz Gminy Łobżenica. 

Dostrzegł potrzebę remontu nawierzchni drogi wojewódzkiej nr 242 na obszarze Luchowa 

oraz w okolicach cmentarza w Łobżenicy. Wyraził nadzieję na dalszą współpracę z panem 

Jerzym Kado. 

 

Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu w Pile odbyła się w Brzostowie. Oznajmił, że 

radni przyjęli informację Starosty o pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym, 

informacje z działalności Wielkopolskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Poznaniu - 

Zespołu Doradczego w Powiecie Pilskim, Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin  

i Nasiennictwa oraz Wielkopolskiej Izby Rolniczej - Rady Powiatowej w Pile. 



 6 

Pan Kazimierz Wasiak powiedział, że podczas sesji Rady Powiatu została rozpatrzona 

informacja na temat sytuacji ekonomicznej i społeczno-kadrowej Szpitala Powiatowego  

w Wyrzysku. Placówka ta w 2015 r. może wygenerować stratę w wysokości około miliona 

złotych. Na sytuację finansową szpitala wpływ mają również czynniki zewnętrzne jak np. 

mniejsza ilość środków otrzymanych z Narodowego Funduszu Zdrowia, mała liczba urodzeń 

na oddziale położniczym. Propozycje władz szpitala w Wyrzysku odnośnie poprawy sytuacji 

placówki zostały zaakceptowane przez Radę Powiatu. 

Następnie radny Kazimierz Wasiak oznajmił, że została omówiona informacja o realizacji 

zawartych umów na zadania zlecone w zakresie sportu i turystyki za I półrocze 2014 roku 

oraz informacja o realizacji remontów i inwestycji na drogach powiatowych w I półroczu 

2014 roku. Na terenie Gminy Łobżenica przewidziane są jeszcze remonty następujących 

odcinków dróg: Dębno-Dziunin oraz fragment trasy Łobżenica-Liszkowo. Modernizacja 

drogi w Dźwiersznie powinna już zostać zakończona. 

Ponadto na ostatniej sesji Rady Powiatu podjęto następujące uchwały: 

- w sprawie ustalenia Statutu Powiatowego Zespołu do spraw Orzekania  

o Niepełnosprawności w Pile, 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Powiatu Pilskiego nieruchomości Skarbu 

Państwa, 

- w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie w formie darowizny na mienie Powiatu 

Pilskiego nieruchomości Skarbu Państwa, 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

części strychu łącznie z częścią dachu budynku przy al. Niepodległości 33/35 w Pile, 

- zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Powiatu na 2014 rok. 

Radny Kazimierz Wasiak dodał, że została również rozpatrzona skarga na działalność 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Pile. Skarga została uznana za bezzasadną.  

 

Członek Zarządu Powiatu w Pile Stefan Piechocki 

Poinformował, że w 2014 r. długość nowych nakładek asfaltowych na terenie Gminy 

Łobżenica wyniesie 1 300 m. Powiedział, że w najbliższy poniedziałek zostanie 

rozstrzygnięty przetarg na remont odcinka drogi w Trzeboniu o długości 400 m. Oznajmił, że 

po wykonanych pracach poprawił się stan nawierzchni drogi w okolicach przepustu 

znajdującego się w pobliżu Szkoły Podstawowej w Dźwiersznie Małym. W 2014 r. zostaną 

również wykonane prace związane z przystankiem autobusowym w Witrogoszczy oraz 

przepustami na odcinku Dębno-Dziunin.  
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Członek Zarządu Powiatu w Pile Stefan Piechocki wspomniał o remontach prowadzonych na 

drodze z Grabówna w kierunku Wysokiej. Budowa drogi Kruszki-Kijaszkowo „czeka na 

środki zewnętrzne”. 

Następnie oznajmił, że na ostatniej sesji Rady Powiatu głównym tematem był szpital  

w Wyrzysku. Powiedział, że „recepty na szpital nie można znaleźć od razu”. Każde 

zmniejszenie wielkości kontraktu z NFZ dla małych placówek medycznych powoduje wzrost 

kosztów na każdym z oddziałów. Pan Stefan Piechocki stwierdził, że wygląd szpitala  

w Wyrzysku oraz jego wyposażenie uległy w ciągu ostatnich kilku lat poprawie. Powiedział, 

że likwidacja oddziału położniczego nie rozwiąże problemów, a zdrowie ludzkie jest rzeczą 

najważniejszą. 

Pan Stefan Piechocki podziękował delegacji z Gminy Łobżenica za udział w dożynkach 

powiatowych. Pogratulował zajęcia drugiego miejsca w konkursie wieńców.  

 

Radny Rady Powiatu w Pile Stanisław Jendrzejewski 

Podziękował władzom samorządowym oraz pracownikom Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica za pomoc w zorganizowaniu posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Obszarów 

Wiejskich i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Pile, które odbyło się w Gródku 

Krajeńskim. Radni powiatowi „zauważyli to, że nastąpił postęp w zagospodarowaniu 

Gródka” w porównaniu do stanu sprzed dwóch lat. 

Radny Stanisław Jendrzejewski opowiedział się za tym, aby Gródek odzyskał dawną 

świetność. Stwierdził, że jest to możliwe. Dodał, że pomimo trudnej sytuacji finansowej 

Powiatu Pilskiego, w ostatnich dwóch latach wykonano pewną ilość remontów dróg.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Podziękował przedstawicielom władz Powiatu i Województwa za dostrzeżenie złego stanu 

dróg na terenie Gminy Łobżenica oraz za działania podjęte na rzecz Gminy. Stwierdził, że 

środki z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych przyczyniły się do poprawy stanu dróg. 

Poinformował, że rozmawiał z panem dyrektorem Kmiecikiem w sprawie budowy kładki na 

rzece Łobżonce. Powiedział, że koszt całego przedsięwzięcia wyniesie około 400 000,00 zł 

(budowa kładki i odcinek nowej nawierzchni?). Pan dyrektor Kmiecik nie chciałby dzielić 

inwestycji na dwa etapy. Zasugerował również zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2015 r. 

środków na budowę kładki. Zastępca Burmistrza Łobżenicy dodał, że będzie to stanowiło 

argument, aby radni Sejmiku Województwa opowiedzieli się za realizacją powyższej 

inwestycji. 
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Ad. 6  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że radni mieli możliwość zapoznania się z informacją z wykonania budżetu 

Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 2014 r. Przedstawił postanowienia Uchwały  

Nr SO-0953/12/13/Pi/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 2 września 2014 r. wyrażającej opinię o informacji o przebiegu wykonania 

budżetu za pierwsze półrocze 2014 roku Miasta i Gminy Łobżenica. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wydał opinię pozytywną. 

Powyższy dokument stanowi załącznik numer 5 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak powiedział, że 

radnych interesowała kwestia niskiego poziomu wykonania dochodów majątkowych. 

Oznajmił, że w drugim półroczu 2014 r. spodziewane są większe wpływy do budżetu Gminy 

z tytułu sprzedaży mienia komunalnego. Dodał, że stan realizacji inwestycji jest w chwili 

obecnej bardziej zaawansowany niż w połowie roku.  

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Łobżenica za pierwsze półrocze 2014 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 2014 r., które stanowi 

załącznik numer 6 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję w sprawie informacji Burmistrza o realizacji wniosków, uchwał  

i interpelacji radnych oraz o wydanych zarządzeniach w I półroczu 2014 r. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poinformowała, że na sesji w dniu 28 lutego 2014 r. wnioskowała o przeniesienie lampy 

zlokalizowanej przy ul. Dąbrowskiego 1c na słup znajdujący się przy ul. Dąbrowskiego 

pomiędzy posesjami numer 6 i 8. Oznajmiła, że do dnia dzisiejszego nie otrzymała 

odpowiedzi od pana Burmistrza w powyższej sprawie. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Przeprosił za brak odpowiedzi. Dodał, że zostanie ona udzielona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji Burmistrza  

o realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych oraz o wydanych zarządzeniach  

w I półroczu 2014 r.. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację 

Burmistrza o realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych oraz o wydanych 

zarządzeniach w I półroczu 2014 r, która stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie: 

„Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej GMINY ŁOBŻENICA na lata 2014-2024”. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: XLIV/305/14 sprawie: „Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej GMINY 

ŁOBŻENICA na lata 2014-2024”, która stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok” 

był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: XLIV/306/14 sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok”, która 

stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Rada Miejska w Łobżenicy powołała Doraźną Komisję Statutową. Poprosił 

radną Zdzisławę Bosak o przedstawienie sprawozdania z prac tej komisji. 

 

Przewodnicząca Doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława 

Bosak 

Przedstawiła sprawozdanie z prac Doraźnej Komisji Statutowej. Poinformowała, że komisja 

została powołana na podstawie Uchwały Nr XVI/95/12 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 

24 lutego 2012 r. w celu opracowania projektu Statutu Gminy oraz projektu Statutu 

Samorządu Łobżenicy. W skład komisji weszli następujący radni: Edward Starszak, Robert 

Biskupiak, Piotr Łosoś, Andrzej Mojsiewicz i Zdzisława Bosak.  

Przewodnicząca Doraźnej Komisji Statutowej powiedziała, że „komisja podjęła prace nad 

projektem Statutu Gminy w związku z koniecznością uwzględnienia w nim zmian, które 

zaszły w ustawie o samorządzie gminnym”.  

Oznajmiła, że od momentu uchwalenia obecnego Statutu w 2003 r. w ustawie o samorządzie 

gminnym wprowadzono ponad 30 zmian dotyczących 12 artykułów. Oznajmiła, że „należało 

dokonać także tzw. zmian czyszczących dotyczących pominięcia rozdziału ósmego  

w obecnym Statucie oraz tzw. literówek”.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Zdzisława Bosak poinformowała, że paragraf 6 projektu 

Statutu porusza kwestię symboli, hejnału Gminy oraz insygniów władzy Burmistrza 

Łobżenicy oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Powiedziała, że nazwy Komisji Stałych Rady Miejskiej zostały skrócone. Doraźna Komisja 

Statutowa zaproponowała utworzenie dodatkowej Komisji Promocji, „w której kompetencji 

byłyby działania upowszechniające sport, kulturę, turystykę i agroturytykę oraz wszelka 

działalność promująca Gminę”. Doraźna Komisja Statutowa pięciokrotnie występowała  

o opinię radcy prawnego oraz dwukrotnie o opinię pani Skarbnik w kwestiach finansowych. 

Ponadto projekt Statutu przekazano do zaopiniowania Burmistrzowi Łobżenicy oraz Zastępcy 

Burmistrza.  
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Kontynuując swoją wypowiedź radna Zdzisława Bosak oznajmiła, że projekt Statutu Gminy 

był gotowy w 2012 r. Nie został on wówczas przedłożony Radzie Miejskiej ponieważ nie 

uzyskano decyzji Komisji Heraldycznej w Warszawie odnośnie symboli Gminy.  

W rozpatrywanym projekcie Statutu zaproponowano zapis mówiący o tym, że zasady 

używania herbu, flagi, hejnału Gminy oraz insygniów władzy wraz z ich wzorami określa 

Rada w odrębnych uchwałach - paragraf 6 ustęp 5 Statutu. Radna Zdzisława Bosak dodała, że 

„dzięki temu zapisowi nie musimy już opóźniać uchwalenia Statutu czekając na decyzję 

Komisji Heraldycznej” . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Statut jest dokumentem strategicznym, o ustrojowym znaczeniu dla Gminy. 

Oznajmił, że po uchwaleniu Statutu przez Radę Miejską w Łobżenicy zostanie on przekazany 

Wojewodzie Wielkopolskiemu. Wejście w życie tego dokumentu uzależnione jest od 

opublikowania go w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy otworzył dyskusję w sprawie 

projektu Statutu Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej  

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Tomasz Kupczyk 

Oznajmił, że Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku 

akceptuje prawie wszystkie zmiany Statutu Gminy. Wnioskował o wykreślenie w paragrafie 

16 ustępie 1 Statutu punktu 5 o treści: „Promocji”. 

Następnie radny Tomasz Kupczyk powiedział, że obecnie istniejące Komisje Rady Miejskiej 

działają prawidłowo. Utworzenie dodatkowej komisji spowoduje zwiększenie ilości 

wspólnych posiedzeń komisji w celu uniknięcia „dublowania” tematów.  

Stwierdził, że na rzecz promocji działają władze Gminy, radni oraz sołtysi. Dodał, że Komisja 

Promocji mogła zostać powołana przed obchodami 700-lecia Łobżenicy. 

 

Przewodnicząca Doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława 

Bosak 

Oznajmiła, że Komisja Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia posiada 

zbyt duży zakres działania. Powiedziała, że promocja Gminy jest ważnym tematem, który nie 

był poruszany w ciągu ostatnich czterech lat. Stwierdziła, że z promocją wiąże się dziedzina 
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kultury, turystyki i sportu. Ponadto brakuje wizji promocji Gminy. Dodała, że utworzenie 

dodatkowej komisji zwiększyłoby efektywność działania. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że promocja jest jedną z ważniejszych dziedzin w funkcjonowaniu Gminy. 

Oznajmił, że temat ten należał do kompetencji Komisji Finansowej. Stwierdził, że promocja 

„schodziła na dalszy plan”, a priorytetem były sprawy finansowe. Opowiedział się za 

utworzeniem Komisji Promocji. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że wypłata diety dla przewodniczącego dodatkowej Komisji Rady Miejskiej 

spowoduje zwiększenie wydatków o około 14 tysięcy złotych w ciągu jednej kadencji. 

Stwierdził, że bez przeznaczenia dodatkowych środków finansowych na promocję nie uzyska 

się lepszych efektów w tej dziedzinie. Oznajmił, że pomimo szerokiego zakresu działania, 

Komisja Oświaty znalazłaby czas, aby porozmawiać na tematy związane z promocją. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że efekty wynikające z dobrej promocji będą większe niż wspomniane 14 tysięcy 

złotych. Powiedział, że „dzisiaj Gminy robią profesjonalną promocję po to, żeby się 

rozwijać”. Dodał, że dobra promocja zwiększy zainteresowanie potencjalnych inwestorów 

Gminą Łobżenica. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że w przeszłości została zlikwidowana Komisja Rolnictwa. Temat ten został 

włączony w zakres kompetencji Komisji Komunalnej. Stwierdził, że promocja Gminy jest 

ważnym tematem. Opowiedział się za pozostawieniem promocji w ramach kompetencji 

Komisji Finansowej.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Zasugerował, aby w paragrafie 116 Statutu słowo „żądać” zastąpić wyrazem „prosić”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zaproponował zastąpienie słowa „żądać” wyrazem „wnioskować”.  
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Następnie poddał pod głosowanie poprawkę, aby w paragrafie 16 ustępie 1 Statutu wykreślić 

punkt 5 o treści: „Promocji”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” 

oraz 2 głosami „wstrzymującymi się”, przyjęła powyższą poprawkę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie poprawkę, aby w paragrafie 116 Statutu słowo „żądać” zastąpić 

wyrazem „wnioskować”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła powyższą poprawkę. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/307/14 w sprawie Statutu Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik numer 10 

do protokołu. 

 

O godzinie 12:31 salę obrad opuścił Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz 

Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy Piotr Łosoś, zmniejszając liczbę radnych do 

12 osób. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia lokali 

mieszkalnych stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/308/14 w sprawie przeznaczenia do zbycia lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik numer 11 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że uchwała Zgromadzenia Związku Gmin Krajny w Złotowie z dnia 9 czerwca 

2014 r. w sprawie uchwalenia zmiany Statutu Związku została zakwestionowana przez nadzór 

Wojewody. W związku z powyższym zaszła konieczność powtórzenia procedury dokonania 

zmian w Statucie Związku Gmin Krajny. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku 

Gmin Krajny z siedzibą w Złotowie uchwalonych Uchwałą Nr XVI/72/2014 Zgromadzenia 

Związku Gmin Krajny w Złotowie z dnia 9 czerwca 2014 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/309/14 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie 

Związku Gmin Krajny z siedzibą w Złotowie uchwalonych Uchwałą Nr XVI/72/2014 

Zgromadzenia Związku Gmin Krajny w Złotowie z dnia 9 czerwca 2014 r.  

Uchwała stanowi załącznik numer 12 do protokołu. 

 

O godzinie 12:33 do sali obrad powrócił Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz 

Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy Piotr Łosoś, powiększając liczbę radnych do 

13 osób. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że radni dysponują projektem uchwały w sprawie przyjęcia zmian Statutu 

Związku Gmin Krajny z siedzibą w Złotowie. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos w tej sprawie. 
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Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/310/14 w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin Krajny z siedzibą  

w Złotowie, która stanowi załącznik numer 13 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin Krajny z siedzibą w Złotowie.  

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/311/14 w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin Krajny z siedzibą  

w Złotowie, która stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie: Udzielenia dotacji w 2014 roku na 

remont zabytków: Kościoła p.w. św. Trójcy w Łobżenicy, Gmina Łobżenica. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/312/14 w sprawie: Udzielenia dotacji w 2014 roku na remont zabytków: 

Kościoła p.w. św. Trójcy w Łobżenicy, Gmina Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 15 do protokołu. 
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Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że jeżeli uchwała będąca aktem prawa miejscowego została zmieniona,  

w ciągu dwunastu miesięcy należy ogłosić jej tekst jednolity.  

Następnie poddał pod głosowanie obwieszczenie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

Uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz warunki 

całkowitego lub częściowego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła obwieszczenie  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz warunki całkowitego lub częściowego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

Obwieszczenie stanowi załącznik numer 16 do protokołu. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Grzegorza Bruskiego o zabranie głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w zakresie 

prawidłowego wykonania remontu drogi dojazdowej do gruntów rolnych Izdebki-

Ferdynandowo.  

Zgodnie z treścią dokumentu „na etapie projektowania (protokół z dnia 21 czerwca 2013 r.) 

stwierdzono, że odcinek w Izdebkach wykonany w 2011 r. jest w złym stanie technicznym.  

W związku z powyższym podjęto decyzję o wzmocnieniu nawierzchni dodatkową warstwą  

z gruzu, celem poprawy ogólnej jakości drogi na odcinku 710 mb zatwierdzoną przez 

Wiceburmistrza Gminy Łobżenica pana Tadeusza Perlińskiego”. 

Remont drogi Izdebki-Ferdynandowo został przeprowadzony w październiku 2013 r. 

„Komisja stwierdziła, że powierzchnia drogi według projektu wynosiła 1600 mb. 
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Powierzchnia drogi według wykonania, dokonano pomiaru geodezyjnego, wyniosła 1613 mb. 

Prace były prowadzone w oparciu o uproszczoną dokumentację na mapach do celów 

opiniodawczych, bez badań gruntu i pełnej dokumentacji. Ponadto Komisja zaleca na odcinku 

20 mb dokonać odwodnienia terenu. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Łobżenicy uznaje 

skargę na Burmistrza Łobżenicy za bezzasadną.” 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik numer 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał, co było przedmiotem skargi. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Stwierdziła, że „chodzi o interpelację, a nie skargę”. Oznajmiła również, że w związku  

z interpelacją Rada Miejska podjęła decyzję o przeprowadzeniu kontroli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił następujące dokumenty: 

- wniosek radnego Roberta Biskupiaka z dnia 24 kwietnia 2014 r. o zbadanie sprawy remontu 

drogi gminnej na odcinku Izdebki-Ferdynandowo przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej 

w Łobżenicy, 

- postanowienia Uchwały Nr XLI/293/14 Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie 

przeprowadzenia kontroli w zakresie prawidłowości wykonania remontu drogi gminnej na 

odcinku Izdebki – Ferdynandowo.  

Powyższe dokumenty stanowią załączniki numer 18 i 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że przedstawiony wniosek „jest na poziomie ogólnym”. Dodał, że radny Robert 

Biskupiak „jasno artykułował, w czym jest problem”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że radny Robert Biskupiak przedstawił swoje wątpliwości w zgłoszonych 

interpelacjach.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej nie skorzystał z zaproszeń na 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej. Według radnego Grzegorza Bruskiego wątpliwości 

dotyczyły faktu, że zmodernizowany został krótszy odcinek drogi. Okazało się również, że 

modernizację odcinka 710 m przeprowadzono dwukrotnie: w 2011 oraz w 2013 r.  

Radny Grzegorz Bruski dodał, że Komisja Rewizyjna zaleciła przeprowadzenie odwodnienia 

na odcinku 20 mb. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał, czy zostało zrealizowane to, co było przedmiotem przetargu. Dopytywał również, 

czy remont drogi został przeprowadzony zgodnie z postawionymi wymaganiami 

technicznymi. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Odpowiedział, że tak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że interpelacje dotyczące remontu drogi Izdebki-Ferdynandowo wraz  

z odpowiedziami udzielonymi przez władze Gminy są zawarte w informacji z realizacji 

interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych w pierwszym półroczu 2014 r.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wyraził wątpliwości co do podanej w sprawozdaniu Komisji Rewizyjnej długości odcinka 

drogi Izdebki-Ferdynandowo, który został zmodernizowany w 2013 r. przez firmę pana 

Jopka. Powiedział, że swoje uwagi zgłaszał już w ubiegłym roku. Dodał, że nie było żadnej 

skargi na pana Burmistrza.  
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Powiedział, że na etapie projektowania remontu drogi Izdebki-Ferdynandowo w 2013 r. 

została podjęta decyzja o poprawieniu odcinka zmodernizowanego w 2011 r. Oznajmił, że 

decyzja o powtórnej modernizacji miała poprawić stan drogi. Oświadczył, że stan dróg  

o nawierzchni z gruzu ulega z czasem pogorszeniu.  

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że „zgadzają się metry”, co 

potwierdziła Komisja Rewizyjna. Poinformował, że podczas wizji lokalnej drogi Izdebki-

Ferdynandowo zostały przeprowadzone odkrywki. Nie stwierdzono nieprawidłowości.  

Dodał, że przy planowanym utwardzaniu dróg wiejskich za pomocą betonu wałowanego B-30 

niezbędnym działaniem będzie dosypywanie gruzu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Grzegorza Bruskiego o przedstawienie 

dokumentu uzasadniającego potrzebę powtórzenia remontu drogi w Izdebkach. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Odczytał treść protokołu z dnia 21 czerwca 2013 r. w sprawie poprawy nawierzchni na drodze 

gminnej Izdebki-Ferdynandowo na odcinku 710 m, który był przedmiotem przetargu  

z dnia 23 sierpnia 2011 r. 

Z dokumentu wynika, że „wyżej wymieniony odcinek drogi gminnej jest w złym stanie 

technicznym”. W związku z powyższym podjęto decyzję o poprawieniu stanu drogi. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej dodał, że protokół został podpisany przez podinspektora 

Huberta Zdrenkę oraz projektanta Janusza Marcinkowskiego. Zatwierdził go Zastępca 

Burmistrza Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał, czy przetarg ogłoszony w 2013 r. obejmował remont odcinka zmodernizowanego  

w 2011 r. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Odpowiedział, że tak. Oznajmił, że przetarg w 2013 r. obejmował odcinek o długości  

1 600 m. Inwestycja została przeprowadzona zgodnie z przetargiem i dokumentacją.  
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Następnie powiedział, że co roku Gmina wydaje pieniądze na remont drogi Łobżenica-

Kruszki. Zaproponował, aby w budżecie na 2015 r. zabezpieczyć środki na wykonanie 

„nawierzchni z grysu”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poruszył kwestię udziału mieszkańców w kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy w kontroli uczestniczyli mieszkańcy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że w przypadku wystąpienia niejasności Komisja Rewizyjna prosi 

mieszkańców o dodatkowe wyjaśnienia. Oznajmił, że rolnicy mieszkający wzdłuż 

remontowanej drogi są zadowoleni z jakości wykonanych prac.  

Powiedział, że długość odcinka drogi Izdebki-Ferdynandowo objętego remontem w 2013 r. 

została sprawdzona przez pana Szperę, geodetę. Wyniki pokrywają się z danymi zawartymi  

w dokumentacji projektowej.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poprosiła o przybliżenie kwestii odwodnienia odcinka drogi o długości 20 m. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Podkreślił potrzebę wykonania odwodnienia. Dodał, że w celu realizacji tego przedsięwzięcia 

wymagana jest zgoda pana Świstowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 7 głosami „za”, 6 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w zakresie prawidłowego wykonania 

remontu drogi dojazdowej do gruntów rolnych Izdebki-Ferdynandowo.  
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Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Odczytał treść pisemnej interpelacji radnego Roberta Biskupiaka z dnia 10 lipca 2014 r., 

dotyczącej separatora kanalizacji deszczowej na ulicy Wojska Polskiego oraz suchych drzew 

przy ulicy Szczuki w Łobżenicy. Dokument stanowi załącznik numer 20 do protokołu. 

Przedstawił odpowiedź na powyższą interpelację udzieloną przez Zastępcę Burmistrza 

Łobżenicy - załącznik numer 21 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał odpowiedź na wniosek 

radnego Roberta Biskupiaka w sprawie udostępnienia dokumentów dotyczących rewitalizacji 

wieży ciśnień w Łobżenicy oraz remontu drogi Izdebki-Ferdynandowo wykonanego  

w 2013 r. Powyższe pismo stanowi załącznik numer 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy przedstawił również treść interpelacji i zapytań 

radnego Roberta Biskupiaka, przekazanych drogą elektroniczną w dniu 11 września 2014 r. 

Dotyczyły one następujących kwestii: 

- podjęcia działań w celu zaniechania spożywania napojów alkoholowych w miejscach 

publicznych, np. w pobliżu placu zabaw w parku miejskim, 

- zabezpieczenia w projekcie budżetu Gminy na 2015 rok środków na powstanie toalety 

miejskiej, 

- przesunięcia progu zwalniającego na ulicy Walki Młodych w Łobżenicy, 

- zwiększenia poziomu bezpieczeństwa fontanny w parku miejskim, 

- systemu monitoringu w Łobżenicy, 

- zabezpieczenia w projekcie budżetu Gminy na 2015 rok środków na poprawę działania 

separatora kanalizacji deszczowej przy ulicy Wojska Polskiego w Łobżenicy, 

- zapoznania radnych z planami remontu nawierzchni Orlika. 

Powyższe interpelacje oraz zapytania stanowią załączniki numer 23-28 do protokołu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jan Andrearczyk 

Zwrócił uwagę na zły stan ulicy Złotowskiej oraz chodnika na odcinku od Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego do ulicy Ks. L. Raczkowskiego. Wnioskował o usunięcie suchych 

i zwisających gałęzi drzew znajdujących się przy ulicy Złotowskiej oraz o podjęcie prac 

porządkowych na terenie ulicy Ks. L. Raczkowskiego. 

Radny Jan Andrearczyk stwierdził również, że należy załatać ubytek w nawierzchni ulicy 

Sportowej w pobliżu dawnej lecznicy weterynaryjnej, powstały po pracach wykonanych przez 

zakład komunalny w Łobżenicy. 
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Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła, że mieszkaniec Luchowa nie otrzymał odpowiedzi od pana Burmistrza na pismo 

złożone w dniu 14 kwietnia 2014 r. w sprawie nabycia działki w trybie bezprzetargowym. 

Powiedziała, że powinien zostać ustalony termin dokonania przez geodetę oględzin 

powyższej działki. 

Stwierdziła, że pan Burmistrz nie udzielił odpowiedzi na pismo z dnia 1 lipca 2014 r.  

w sprawie zamontowania progów zwalniających na ulicy Jodłowej w Łobżenicy.  

Następnie radna Bronisława Mazurek zwróciła uwagę na: 

- brak znaków informujących o progach zwalniających na ulicy Kasztanowej i Świerkowej  

w Łobżenicy, 

- brak chodnika przy wejściu na posesję pana Mariana Sobieszczyka, 

- powstawanie zastoisk wody na skrzyżowaniu ulicy Kasztanowej i Jodłowej w stronę lasku, 

- niewykończone zjazdy z Osiedla Leśnego na ulicę Ks. L. Raczkowskiego, 

- brak przejścia dla pieszych przy stadionie sportowym im. Alojzego Graja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że uczestniczył w dniu wczorajszym w debacie profilaktycznej. Pozytywnie 

ocenił wystąpienie pani Malwiny Rudnickiej. Stwierdził, że problem spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych dotyczy nie tylko Łobżenicy, ale obszaru całej 

Gminy. Zaproponował przeprowadzenie szkolenia dla osób zajmujących się sprzedażą 

napojów alkoholowych w zakresie przestrzegania ustawy o wychowaniu w trzeźwości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy opowiedział się za kontynuacją 

Samorządowego Tygodnia Kultury Krajeńskiej. Oznajmił, że sposób przebiegu imprezy 

wymaga jednak dopracowania.  

Następnie powiedział, że w Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy 

zlokalizowana jest świetlica socjoterapeutyczna. Zasugerował przeniesienie świetlicy do 

głównej sali obiektu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy stwierdził również, że odcinek ulicy Sportowej 

w pobliżu dawnej lecznicy weterynaryjnej jest niebezpieczny. Dodał, że mieszkańcy 

Luchowa oczekują na zamontowanie progu zwalniającego na terenie Berlinek.  
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poruszyła kwestię braku przejść dla pieszych oraz progu zwalniającego przy Przedszkolu 

Publicznym w Łobżenicy. Dodała, że w godzinach porannych przejazd ulicą Batorego jest 

utrudniony ze względu na dużą liczbę pojazdów parkujących przy przedszkolu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zwrócił uwagę na brak progów zwalniających na terenie Osiedla Słonecznego w Łobżenicy 

oraz brak przejścia dla pieszych na ulicy Sikorskiego przy Urzędzie Miejskim Gminy 

Łobżenica. Wnioskował o kompleksowe rozwiązanie kwestii progów zwalniających oraz 

przejść dla pieszych. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Powiedział „nie będę się ustosunkowywał do rzeczy ewidentnych”. Oznajmił, że mieszkańcy, 

którzy dowożą swoje dzieci do przedszkola w Łobżenicy, nie muszą zawracać na ulicy 

Batorego. Mogą oni jechać ulicą Wojska Polskiego.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że sprawdzi informacje przedstawione przez 

radną Bronisławę Mazurek. Przeprosił za brak odpowiedzi na pisma przytoczone przez 

Przewodniczącą Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy. Stwierdził, że ważną kwestią 

jest opieka rodziców nad dziećmi. 

 

Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oznajmił, że co parę dni ubytek w nawierzchni ulicy Sportowej w pobliżu dawnej lecznicy 

weterynaryjnej jest uzupełniany tłuczniem. Poinformował, że dziura zostanie załatana  

w najbliższy wtorek lub środę. Dodał, że ubytek w nawierzchni ulicy Sportowej nie został do 

tej pory załatany, ponieważ okoliczne firmy nie były zainteresowane naprawą drogi z powodu 

zbyt małej wielkości dziury. 

 

Sołtys Luchowa Ireneusz Pufal 

Stwierdził, że ubytek w nawierzchni ulicy Sportowej jest niebezpieczny dla pojazdów. 
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Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział, że wspomniany ubytek nie stanowi dużego zagrożenia dla pojazdów. Zwrócił 

również uwagę na zły stan drogi Łobżenica-Kruszki. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wnioskował o zamontowanie lustra drogowego na skrzyżowaniu ulic Batorego i Złotowskiej 

w Łobżenicy. Zwrócił uwagę na utrudniony wyjazd pojazdów z ulicy Batorego  

w kierunku centrum miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej  

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Tomasz Kupczyk 

Powiedział, że temat poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic Batorego i Złotowskiej 

był przedmiotem dyskusji podczas ostatniego posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Opowiedział się za wprowadzeniem stref parkowania w centrum Łobżenicy. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Oznajmił, że zostało wysłane pismo do Powiatowego Zarządu Dróg w Pile o wyrażenie zgody 

na zamontowanie lustra drogowego na skrzyżowaniu ulicy Batorego z ulicą Złotowską. 

Poinformował, że obszar parkingu na Placu Zwycięstwa w Łobżenicy zostanie wyznaczony 

poprzez namalowanie linii lub postawienie gazonów. Dodał, że kwestia ta pozostaje do 

rozstrzygnięcia. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Opowiedział się za namalowaniem linii. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Zaproponował, aby ulica Ściegiennego w Łobżenicy była na całej długości ulicą 

jednokierunkową. Powiedział, że w związku z przystąpieniem do prac nad sporządzeniem 

Strategii Rozwoju Gminy na lata 2014-2024 wśród mieszkańców zostanie rozpowszechniona 
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ankieta na temat warunków życia na terenie Gminy oraz proponowanych kierunków jej 

dalszego rozwoju. Ankiety zostaną przekazane sołtysom. Będą również dostępne w sklepach  

i internecie. Ankieta stanowi załącznik numer 29 do protokołu. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że zajęcia w ramach świetlicy 

socjoterapeutycznej odbywają się w zależności od potrzeb w różnych pomieszczeniach 

Centrum Aktywności i Profilaktyki Społecznej w Łobżenicy. 

 

Ad. 19 

Pan Mieczysław Bindek 

Przedstawił pismo Stowarzyszenia „Nasz Gródek” dotyczące potrzeb mieszkańców Gródka 

Krajeńskiego w zakresie poprawy infrastruktury komunalnej, zapewnienia bezpieczeństwa 

mieszkańców, a także ładu i porządku na terenie ośrodka. Pismo stanowi załącznik numer 30 

do protokołu. 

Następnie pan Mieczysław Bindek powiedział, że już od 6 lat poświęca swój czas Gródkowi 

Krajeńskiemu. Stwierdził, że czasy dawnej świetności tego miejsca mogą już nie wrócić. 

Dostrzegł konieczność zainwestowania środków finansowych na terenie Gródka. Zwrócił 

uwagę na brak zarządcy na obszarze ośrodka oraz potrzebę zamontowania dodatkowych 

trzech punktów świetlnych.  

Oznajmił, że brakuje informacji na temat realizacji Uchwały Nr XXVI/174/13 Rady Miejskiej 

w Łobżenicy z dnia 31 stycznia 2013 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Dźwierszno Małe - Letnisko  

w Gródku Krajeńskim. 

W kolejnej części wypowiedzi pan Mieczysław Bindek poinformował o opracowaniu 

prezentacji multimedialnej dotyczącej Gródka Krajeńskiego oraz o planach przesłania jej 

panu Staroście i panu Wojewodzie. Opowiedział się za rozwojem turystyki w okolicach 

Gródka. Podkreślił walory Jeziora Stryjewskiego.  

Apelował o zwiększenie poziomu bezpieczeństwa w Gródku oraz w pozostałej części Gminy. 

Poinformował o zamiarach zamknięcia posterunku policji w Łobżenicy. W związku  

z powyższym wyraził obawy o pogorszenie poziomu bezpieczeństwa.  

Pan Mieczysław Bindek zwrócił uwagę na zaśmiecanie terenów leśnych oraz zły stan dróg na 

terenie Gródka Krajeńskiego. Oznajmił, że potrzebna jest kontrola w zakresie wywozu 

nieczystości.  

Wyraził zadowolenie z nowego pomostu nad Jeziorem Stryjewskim. Zasugerował 

przeprowadzanie okresowych wizji terenu Gródka. Zaproponował utworzenie płatnego 
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parkingu oraz strzeżonego pola namiotowego. Dodał, że mieszkańcy są gotowi pomóc 

władzom Gminy w działaniach na rzecz rozwoju Gródka Krajeńskiego. 

 

W czasie wypowiedzi pana Mieczysława Bindka salę obrad opuścili radni Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Antoni Kapeja (o godzinie 14:08) oraz Jerzy Wachowski (o godzinie 14:19), 

zmniejszając liczbę radnych do 11 osób.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że pismo Stowarzyszenia „Nasz Gródek” zostanie przekazane odpowiednim 

jednostkom do realizacji. Dodał, że sprawy wymagające nakładów finansowych będą 

przedmiotem dyskusji podczas tworzenia nowego budżetu Gminy. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Podziękował panu Mieczysławowi Bindkowi za działania podjęte na rzecz społeczności 

lokalnej. Dostrzegł braki w oświetleniu na terenach wiejskich. Powiedział, że jeżeli 

mieszkańcy wyrzucają odpady do lasu, mogą nie mieć podpisanej umowy na odbiór śmieci. 

Poinformował, że zwracał uwagę policjantom na patrolowanie terenu Gródka Krajeńskiego. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że Gmina przeznacza środki finansowe 

nie tylko na kąpielisko w Gródku, ale również w Trzeboniu. Zwrócił uwagę na ograniczone 

możliwości budżetu Gminy. Dodał, że propozycje pana Mieczysława Bindka stanowią temat 

do przemyślenia. 

 

Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że za 2013 rok z terenu Gródka Krajeńskiego wywieziono 40% nieczystości  

w stosunku do ilości zużytej wody. Poruszył również temat odpadów. Powiedział, że „na 80 

domków, które tam są zarejestrowane, tylko 31 deklaracji zostało złożonych do Związku 

Gmin Krajny”. Oznajmił również, że gminne pojemniki na odpady znajdujące się przy plaży 

w Gródku są opróżniane co poniedziałek. Następnego dnia po wywiezieniu odpadów 

pojemniki są ponownie pełne.  
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Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zwrócił uwagę na potencjał turystyczny Gródka Krajeńskiego. Zaproponował opracowanie 

Strategii Rozwoju Turystyki w Gminie Łobżenica. 

 

Pan Mieczysław Bindek 

Dostrzegł możliwości rozwoju turystyki w Gminie. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska 

Powiedziała, że była świadkiem sytuacji, w której mieszkańcy popierali zamontowanie 

progów zwalniających, jednak nie w pobliżu swojej posesji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała o miejsce oddawania ankiet dotyczących warunków życia na terenie Gminy oraz 

proponowanych kierunków jej dalszego rozwoju. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że ankiety można składać w Biurze Obsługi Klienta w Urzędzie Miejskim 

Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że ustawa o samorządzie gminnym przewiduje złożenie przez radnych oświadczeń 

majątkowych według stanu na dwa miesiące przed zakończeniem kadencji - na dzień 20 

września br. 

Powiedział, że 20 września jest dniem wolnym od pracy. W związku z powyższym 

oświadczenia majątkowe należy złożyć na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej w dniu  

22 września br. w godzinach 11-16.  
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Ad. 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Edward Starszak o godzinie 14:35 zakończył obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Edward Starszak 

 

 


